
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre sociálne veci a bytové otázky zo dňa 19.6.2018 

 
Program: 
1. Otvorenie 
2. Komunitný plán sociálnych služieb obce Močenok 2016-2021 
3. Žiadosti o pridelenie nájomných bytov 
4. Diskusia 
5. Záver 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
1.Predseda  komisie privítal členov, zapisovateľku komisie a otvoril zasadnutie. 
 
2. Komisia doporučuje schváliť obecnému zastupiteľstvu aktualizáciu Komunitného plánu sociálnych 
služieb obce Močenok 2016-2021. 
 
3.  Na základe zasadnutia komisie boli pracovníčkou obecného úradu žiadatelia o nájomný byt 
vyzvaní, aby vydokladovali svoje príjmy za rok 2017. Z vyzvaných 34 žiadateľov bolo k určenému 
termínu (31.5.2018) doručených 15dotazníkov k žiadosti o nájomný byt. Pričom 6 nespĺňalo 
podmienky, ostatné boli rozdelené podľa izbovitosti bytov (4na 1-izbový a 9 na 2-izbový byt). Po 
preštudovaní žiadostí a ich obodovaní komisia rozhodla, že  navrhne do poradovníka žiadateľov na 
každý typ bytu, a to nasledovne:  
 
1-izbové byty 
P.č. Meno a priezvisko, adresa_    _______________________________ Počet bodov_____________ 
1. Benjamín Lenčéš, Mlynská 426, Močenok                                                149,5 
2. Anna Rumanovská, M.R. Štefánika 475, Močenok                                   145 
3.Marek Dičér, Čingov 869, Močenok                                                           136,5 
 
2-izbové byty 
P.č. Meno a priezvisko, adresa_    _____________________________ __Počet bodov_____________ 
1. Simona Stachová, Rokošova II. 248, Močenok                                          153,5 
2. Andrea Miháliková, M.R. Štefánika 465, Močenok                                   152 
 
 
4. Pani Michaela Lenčéšová sa prišla informovať, podľa akých kritérií sa prideľujú jednotlivé body pri 
vytváraní poradovníka na nájomné byty, komisia citovala VZN č.01/2017 o podmienkach prideľovania 
a bývania v bytoch určených na nájom pre obyvateľov obce obstaraných z verejných prostriedkov, 
z ktorého jej komisia nejasnosti k spokojnosti vysvetlila.   
 
5. Na záver predseda komisie všetkým poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 
 
 
 
 
 
Zapísala : Mgr. Dominika Kohútová                                         Ing. Jozef Šuvada 
V Močenku, 19.6.2018                                                              predseda komisie 


